
—§ Oni, ki se upokoje, naj takoj pc 
uradni obvestitvi vlože posebno prošnjo 
za odmero penzije in posebno za akonta
cijo na penzijske prejemke po vzorcih in 
navedbah, kakor je bilo to priobčeno v 
»Učit. Tovarišu« in v Ročnem katalogu 
1924./25. Prošnja za odmero penzije se 
ne more rešiti takoj, ker ima po »Pravil
niku« predpisano pot; pač pa se sproti 
rešujejo prošnje za akontacijo. 

Ponavljam še enkrat, da ministrstva 
prosvete ne zadeva najmanjša krivda za 
kako netočno reševanje vlog, ki se tiče
jo gmotnega položaja, ker imajo te pred
nost pred vsemi drugimi. Cesto pa je 
treba, da se take vloge vračajo v izpo
polnitev, kar seveda povzroča zakasni
tev. Zato prosim, da se poslužuje vsakdo 
navodil v omenjenem Ročnem katalogu. 

Prošnje za povišice nekateri še ved
no vlagajo z navedbo vsega mogočega, 
samo 'potrebnega ne. Opozarjam, da se 
vse prošnje, ki niso predložene v smislu 
predpisa ministrstva, katere je izdala 
Učiteljska tiskarna in h kateri je Učitelj
ska tiskarna izdala vse potrebne tisko
vine, vračajo, kar zopet povzroča za
kasnitev, nepotrebno delo in — nepo
trebno jezo. 

Tudi jezo, kakor je cesto videti iz 
privatnih urgenc, ipolnih razburjenja in 
trpkosti. Kadar vidim, da se je kak spis 
mogel izgubiti ali je kje zaležal, pa itak 
gledam, da ga po možnosti najdem, ako 
sem o stvari obveščen. Flere. 

—§ Vštetje vojnih let. »Učit. Tova
riš« z dne 19. februarja t. 1., štev. 7. po
natiskuje iz »Poštnega glasnika« vest, 
da je Državni svet ugodil pritožbi neke
ga poštnega uradnika in mu vštel vojna 
leta na podlagi avstrijskih predpisov. S 
tem se je Državni svet postavil na jasno 
stališče in bo brezdvomno reševal vse 
enake pritožbe tudi s tega stališča. V ne
deljskem »Jutru« čitamo, da ima državni 
svet okoli 30.000 pritožb in da radi ne
zadostnega osobja teče to delo zelo po
časi, tako da bodo komaj v treh letih 
vse pritožbe rešene. Vam, prizadetim 
učiteljem se zdi, da sedaj, ko je Državni 
svet pokazal z omenjeno razsodbo svoje 
stališče napram pritožbam ' radi nevšte
tih vojnih let in ko je njih ugodna reši
tev odvisna samo od časa, se lahko za
vzame naše Udruženje pri ministrstvu, 
da vsem pritožbam te vrste ugodi. Talto 
bi se kmalu povojna zadeva spravila en
krat z dnevnega reda in bi se nas priza
dete učitelje ne zapostavljalo pri kompe
tiranju na razpisana mesta (upoštevajoč 
le faktično službeno starost). Obenem bi 
se tudi Državni svet precej razbremenilo. 

Učiteljski pravnik. 


